
 

 

23.november 2023 

Referat 
SKOLEBESTYRELSESMØDE  
HILLERØDSHOLMSKOLEN 

Torsdag d. 23.november 2023 
Kl. 19.00 – 21.30   

På skolens personalerum 
 

Mødedatoer i dette skoleår: 10/8, 12/9, 11.10, 23.11, 15.1, 27.2, 13.3, 11.4, 6.5 (årsmøde), 18.6 
 
 
Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Forældrerepræsentanter: Jon Kristian Lange (JL), , Søren Møller Jensen (SJ), Morten Hemme (MH), 
Mads Thorning Pelle (MT), Anders Gilberg (AG), Anna Dybdal Jansdorf (AJ), Brian Bredal Kristensen 
(BK) 
Suppleanter: Per Svejstrup (PS), Tommy Bilenberg Morøe (TM) 
Medarbejderrepræsentanter: Marianne Juul Jensen (MJ), kasper Bjerregaard (KB) 
Elevrådsrepræsentanter: Victoria 9.H og Lea 9.H 
Ledelsesrepræsentanter: Muriel L. Nielsen (ML), Michael Østergaard (ØO) 
 
Afbud: SJ, (KB?) 
 
Dagsorden:         Uddybning af punktet/Referat: 
 
Punkt Tid  

01 

Bemærkninger til sidste mødets 
referat 

 
5.min 

 
Ingen bemærkninger 

02 

Elevrådet 
 

10 
min 

 
Ønsker om badeforhæng fra elevrådet. Ønsker 
om båse.  
 

03 

Princip nr. 11  
Deltagelse i idræt og badning efter 
idræt 
 
 

30 
Min 
 

Skolebestyrelsen fører tilsyn med princippet.  
 
Henvendelse til Tommy om at vandet er koldt i 
morgenmodulerne. 
Henvendelsen fra 5. årgang – der er ikke 
konsekvens i forhold til at gå i bad. Derfor går 
pigerne ikke i bad. Forældrene føler sig ikke 
understøttet af skolen – de vil gerne have deres 
børn bader. 
Elevrådet: selv om lærerne træder tættere hjælper 
det ikke. Der er generthed og bonerthed i spil. 
 
Det diskuteres om princippet er relevant, eller om 



 

 

det helt skal fjernes, da samfundstendenser og 
kulturen i bred forstand understøtter andre 
tendenser. 
Corona har understøttet den tendens. 
Der tales for at undersøge om båse er en 
mulighed. 
 
Princippet tages op til revision. På februarmødet. 
Begge elevråd høres. 
 

04 

Lejrskole 2024 

30 
Min. 

Overvejelser omkring afholdelse af lejrskole i 
2024 ift. det forventede budget.  
 
Der tales for, at lejrskole under en eller anden 
form bør bevares. 
 
Der stilles spørgsmål til om forældrene kan 
supplere op med mandskab. Er der ansvars og 
forsikringsspørgsmål at tage hensyn til. 
 
Det diskuteres frem og tilbage om man kan gå 
med til at understøtte en reduceret lejrskole, som 
en del af et greb for at holde budgettet. 
 
Vigtigt med lejrskole, men også vigtigt med 
andre indsatser fx DSA, supplerende dansk og 
matematik. 
 
Bestyrrelsen anbefaler:  
Der er ikke en enig skolebestyrelse der bakker 
op om at reducere lejrskolen næste skoleår. 
Det italesættes at man nok bør nok vente med at 
bestille til der ligger et færdigt budget i 2024. 
 

05 

Datasamling for skoleåret 21/22 
30 
min. 

Skolebestyrelsen drøfter datasamlingen for 
skoleåret 21/22 
 
Muriel gennemgik samlingen overordnet. 
 

06 

Skoleudviklingssamtale d. 
13.december 
 

30 
Min. 

Drøftelse af punkter, som skolebestyrelsen 
ønsker at præsentere til skolens 
skoleudviklingssamtale d. 13.december: to 
stjerner og et ønske. 
 
Stjerner:  
- Lille homeby og fællesskaber gennem 
tværsuger, gode traditioner i skoleforløbet. 
 
- Inklusionsindsatser. 



 

 

 
- Godt samarbejde i bestyrrelsen 
 
Ønske: ønske om realistiske og rimelige 
budgetter. Eksempler på resourceudfordringer 
ex dsa vs tildelte midler. 
 
Elevrådet: snakker om traditioner i skoleforløbet. 
+ noget mere. 
 

07 

Meddelelser 
 
Formanden: 
 
Ledelsen: 

 

 
5 
Min. 

 
 
Der starter en ny sekretær pr.1/12 på deltid. 
 
 

08 

Evt. 
 

 
 

 
5 
Min. 
 

  
 
Kapacitetsudviddelse:  
der er budget for udviddelse af klasselokaler.  
Opstart 2026. 
 
Kapacitetsudfordringen i Gadevang bliver i første 
omgang løst ved opsættelse af en pavilion.  
 
 
 
 
 

 

Pkt. kommende møde:  
Bred drøftelse af budget, og tiltag i forhold til det politiske niveau.  
-  
 
Opsummering af hvilke handlinger, der skal sættes i værk som opfølgning på 
mødet: 

 


